
Dz-12.0021.11.2019 

Uchwała Nr XI/193/2019 

Rady Dzielnicy XII Bieżanów - Prokocim 

z dnia 24 września 2019 r. 

 

 

w sprawie koniecznej rozbudowy budynku Szkoły Podstawowej nr 124 przy ulicy 

Sucharskiego 38 w Krakowie. 

Na podstawie §  3 pkt. 3 lit. g uchwały Nr XCIX/1506/14 Rady Miasta Krakowa z dnia 12 

marca 2014 r. w sprawie: organizacji i zakresu działania Dzielnicy XII Bieżanów-Prokocim w 

Krakowie  (t. j. Dz. U. Woj. Mał. z 2019 r. poz. 5474) Rada Dzielnicy XII uchwala, co 

następuje: 

 

§ 1. 

 

Wnioskuje się do Prezydenta Miasta Krakowa o podjęcie działań zmierzających do rozbudowy 

budynku Szkoły Podstawowej nr 124 przy ulicy Sucharskiego 38 w Krakowie. 

 

§ 2. 

 

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.  

      

 Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XII 

              Bieżanów-Prokocim 

 

                Zbigniew Kożuch 

 

 

 

Uzasadnienie: 

Rozbudowa budynku Szkoły Podstawowej nr 124 przy ulicy Sucharskiego 38 w Krakowie jest 

koniecznością. Każdy miesiąc i rok zwłoki w  projektowaniu i budowie na przygotowanych do 

tego technicznie i prawnie terenach, skutkować będzie stale i dramatycznie pogarszającymi się 

warunkami nauki dzieci z Bieżanowa Starego i osiedla Złocień. Ciągła niemożność 

ostatecznego pozyskania gruntów na Osiedlu Złocień blokuje całkowicie również koncepcję 

rozbudowy naszej szkoły. Według Rodziców pieniądze przeznaczone na wykup w 

nieokreślonej przyszłości działek na Złocieniu powinny zostać przekazane na projektowanie i 

budowę w pierwszej kolejności przy ulicy Sucharskiego. W tym roku SP 124 ma już 24 

oddziały ( dla porównania: dwa lata temu było ich 19 ). Już od zeszłego roku, aby uniknąć 

całkowitej   zmianowości,   konieczny   był   wynajem  pomieszczeń  poza  budynkami szkoły 

( roczny koszt: 35 tys. zł ) oraz adaptacja mieszkania ( koszt: ponad 70 tys. zł ) Wykorzystane 

zostały już jednak wszystkie możliwości wynajmu i adaptacji, a dzieci z roku na rok przybywa 

w związku z szybkim rozwojem osiedla Złocień oraz zabudową terenów na Starym 

Bieżanowie. Sprawa wymaga więc szybkiego działania i zdecydowanych kroków, tym 

bardziej, że powstała już koncepcja rozbudowy szkoły przy Sucharskiego i gdyby nie 

wymienione wcześniej przeszkody, moglibyśmy być już w fazie projektowania i przetargu a w 

niedalekiej przyszłości budowy nowego obiektu, rozwiązującego problem zaplecza 

edukacyjno- sportowego dla Bieżanowa Starego i Złocienia na wiele lat. 


